



# 2026 Rocky Mountain Rally

## Competitor Bulletin 1

Issued May 16, 2026

### B1-1 – Online Inquiry System

The Rocky Mountain Rally will be using an online inquiry system

All inquiries are to use the on-line inquiry form provided by the event and available on the Rocky Mountain Rally Sportily channel in the inquiries folder. The document is automatically time stamped. The Clerk of the Course or event official appointed for responding to inquiries automatically get the inquiry.

The inquiry documents are available in the Sportily inquiry folder for all competitors and officials to see.

Sportily will be used for all official rally communication, event code is RMR26

#### ***B1-1 Système de demandes de renseignements en ligne***

*Le Rocky Mountain Rally utilisera un système de demande de renseignements en ligne.*

*Toutes les demandes de renseignements doivent être effectuées via le formulaire en ligne fourni par l'événement et disponible sur la chaîne Sportily du Rocky Mountain Rally, dans le dossier « Demandes de renseignements ». Le document est horodaté automatiquement. Le directeur de course ou le responsable désigné pour répondre aux demandes de renseignements les reçoit automatiquement.*

*Les documents relatifs aux demandes de renseignements sont accessibles à tous les concurrents et officiels dans le dossier « Demandes de renseignements » de Sportily.*

*Sportily sera utilisé pour toutes les communications officielles du rallye. Le code de l'événement est RMR26.*

Debbie Dyer  
Registrar – Organizing Committee  
2026 Rocky Mountain Rally